
Folketingets Boligudvalg

Dato: 22. juni 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 25. maj 2010

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 334

(BOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Poulsen (RV).

Spørgsmål nr. 334:

”Vil ministeren oplyse, hvor store indtægter boligorganisationerne havde i 

2009 på ventelisternes opnoteringsgebyrer, når regnskabsmaterialet måtte 

foreligge? Samlet og opdelt på boligorganisation/administration.”

Svar:

I begyndelsen af 2011 vil der være et tilstrækkeligt antal regnskaber for året 

2009 til at lave en samlet opgørelse af omfanget af ventelistegebyrer. Jeg er 

selvfølgelig villig til at fremsende en sådan opgørelse, såfremt det fortsat er 

aktuelt på det tidspunkt. 
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